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Na osnovu 
potpredsjedniku 
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POSLANICkO PITANJE:

Odboru za vanjske poslove EvropskogZagto ste tokom izlaganja 
parlamentu (AFET) u Briselu, svjesno obmanuli evropske poslanike i na 

pitanja saopstavali proizvoljne i netacne informacije? Da li ste to 

Vlade skinuli odgovornost zbog poteza koji

na

njihova
udinili da bi sa sebe i 
dovode u pitanje evropski put Crne Gore?

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine.

Odgovor trazim i u pisanoj formi.

P05LANIK 

//Andrija N^olic
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skupStina crne gore

Gospodin Aleksa BeCic, Predsjednik

Predmet: Odgovor na poslaniSko pitanje poslanika Andrije Nikolica

Na osnovu Cl. 187 i 188 Poslovnika SkupStine Cme Gore, poslanik AndrijaNikolic postavio je 
potpredsjedniku Vlade Cme Gore sljedece

POSLANICKO PITANJE

„ZaSto se tokom iziaganja na Odboru za vanjske poslove Evropskog parlamenta (AFET) u 
Briselu, svjesno obmanuli evropske poslanike i na njihova pitanja saopStavali proizvoljne i 
netaCne informacije? Da li ste to uCinili da bi sa sebe i Vlade skinuli odgovomost zbog poteza 
koji dovode u pitanje evropski put Cme Gore?

Obrazloienje Cu dati na sjednici SkupStine.

Odgovor traiim i u pisanoj formi.“

Na postavljeno poslaniCko pitanje,u skladu sa Clanom 191 Poslovnika SkupStine Cme Gore, 
potpredsjednik Vlade daje sljededi

ODGOVOR
Uvazeni poslaniCe Nikolidu,

Prethodne sedmice, tokom radne posjete Briselu, imao sam priliku da izlazem 
Odboru za vanjske poslove Evropskog parlamenta (AFET) pred evroposlanicima.

Na pomenutoj sjednici Odbora, odgovarajudi na pitanja evropskih poslanika, dotakao sam se 
mnogih tema, izmedu ostalog govorio sam o borbi protiv organizovanog kriminala i korupcije,

na



refomii u oblasti vladavine. P^ava i pristupnih poglavlja 23 i 24, medijskim slobodama i
napadima na novmare u Cmoj Gori, kao i Evropskoj uniji kao kljuCnom partneru Cme Gore.

Poslanifie Nikolidu, evropskim poslanicima sam saopStio da je ova Vlada u potpunosti 
posvecena evropskim integracijama i da je to jedan od prioriteta u njenom radu. Naveo sam da 
je Cma Gora prepoznata kao lider u evropskim integracijama i da se nadam da ce tako ostati do 
punopravnog dlanstva. Cinjenica da smo otvorili sva 33 pregovaradka poglavlja 1 privremeno 
zatvorili tri, nosi sa sobom veliku obavezu i odgovomost da nastavimo snainijira intenzitetom 
1 budemo primjer zemljama u regionu. Evropskim poslanicima naveo sam da je ovo pokazatelj 
da su svi na§i potezi orijentisani ka evropskom putu Crne Gore.

Medutim, jasno je da bez neophodnih promjena u TuzilaStvu nema velikih pomaka u borbi 
protiv organizovanog kriminala i korupcije i napretka u pristupnim poglavljima 23 i 24, te da 
je interes Cme Gore da se u procesu izmjene seta zakona o Tu2ilaStvu pridiiava evropskih 
procedure, kako bi zajednidkim djelovanjem dosli do napretka u vladavini prava 1 reformi 
pravosuda.

Poslanicima AFET-a sam istakao da sa ljudima koji sada upravljaju TuzilaStvom 
postidi rezultate koje Xelimo. Ponovio

ne mozemo
da zelimo ici evropskim putem. Nag je cilj da 

budemo zeralja vladavine prava, nezavisnih institucija i vede distribucije pravde, za gta je 
reforma Tu2ilagtva osnovni i najvainiji preduslov.

sam

Trazio sara od Vagih kolega iz Evropskog parlamenta razumijevanje za nage probleme, Ne dude 
me Vage ocjene da sam u Briselu iznosio proizvoljne i netadne informacije i bilo bi 
zabrinjavajuce da kada se radi o meni iznesete neku istinu. lako na Vagu zalost, moram Vam 
kazati da sam od evropskih poslanika dobio punu podrgku da Crna Gora nastavi jog snainije sa 
borbom protiv organizovanog kriminala i kompcije, kao kljudnog segmenta u vedoj distribuciji 
pravde i zatvaranju poglavlja 23 i 24.

Na kraju, poslanide Nikolidu, zelim Vam redi da su informacije koje sam saopgtio i uputio 
tokom svog izlaganja relevantne i istinite, Bududnost Cme Gore je u Evropskoj uniji i Vladaje 
ubijedena da proces evropskih integracija ide paralelno sa sveukupnim reformama u nagem 
drugtvu.

^^potMedsjednik vlade

dr Dritan Abazovid




